



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/041
「購買女童軍制服」安排

敬啟者：

恭喜 貴子弟已獲選為本校 2025-2026 年度女童軍隊伍的成員。制服團隊為紀律性之組織，隊員在集會時必須穿著整齊制服，尚未購買制服的隊員，家長須自行前往香港女童軍總會選購制服，有關詳情如下：

地址：	香港九龍加士居道 8 號（香港女童軍總會物品專門店）
聯絡電話：	2332 4033
營業時間：	星期一至星期六 上午十時至下午七時
所需制服物品：	連身裙、帽、帽章、腰帶、領巾、風衣、長襪、短袖戶外運動服、女童軍肩章、世界章、女童軍腰包、隊徽
備註：	1. 風衣和長襪可自行配備； 2. 凡符合資格的學生(領取「綜合社會保障援助 (綜援)」/「學校書簿全額津貼」/「學校書簿半額津貼」)均可申請民政事務局制服津貼。惟申請需時，預計第二學期才可領取制服。如有需要，隊員可向負責老師領取申請表格。

如有查詢，請致電 2461 1555 與李思琦老師或王穎潼老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月十一日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Parents Circulars 2025-2026/041
Arrangement for Purchasing Girl Guides Uniforms

Dear Parents / Guardians,

Congratulations! Your child has been selected as a member of our school's Girl Guides team for the 2025-2026 academic year. The uniform team is a disciplined organization, and members must wear neat and complete uniforms during assemblies. For members who have not yet purchased their uniforms, parents are required to visit the Hong Kong Girl Guides Association to make the purchase. Details are as follows:

Address:	No. 8 Gascoigne Road, Kowloon, Hong Kong (Hong Kong Girl Guides Association Supplies Shop)
Contact Telephone:	2332 4033
Business Hours:	Monday to Saturday, 10:00 a.m. to 7:00 p.m.
Required Uniform Items:	Overall dress, hat, hat badge, belt, neckerchief, windbreaker, long socks, short-sleeved outdoor sports shirt, Girl Guides epaulets, world badge, Girl Guides waist pouch, team badge
Notes :	1. Windbreaker and long socks may be provided by parents themselves. 2. Students who qualify (recipients of "Comprehensive Social Security Assistance (CSSA)" / "Full School Book and Stationery Subsidy" / "Half School Book and Stationery Subsidy") may apply for the uniform subsidy from the Home Affairs Department. However, the application process takes time, and it is expected that the uniform can only be collected in the second semester. If needed, members may obtain the application form from the teacher in charge.

For any inquiries, please contact Ms. Li Sze Ki or Ms Wong Wing Tung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal